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Protokół Nr  27/2016 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie, które 

odbyło się w dniu 8 grudnia 2016 r. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Karol Lenart. 

Porządek posiedzenia:  

1. Wydanie opinii do projektu budżetu Gminy Stryków  na 2017  rok. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2017 r. 

4. Sprawy różne.  

 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany w głosowaniu przez członków Komisji( 6 głosów 

za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się- podczas głosowania nieobecny radny 

Krzysztof Bandurowicz). 

Przewodniczący Komisji poinformował, że projekt budżetu Gminy Stryków radni już 

otrzymali celem zapoznania się z nim i poprosił o zadawanie pytań do przedłożonego przez 

Burmistrza Strykowa projektu budzetu. 

Radny Paweł Kasica zwrócił uwagę, że w projekcie budżetu na kolejny rok nie ma zakupu 

dwóch agregatów prądotwórczych dla stacji uzdatniania wody w Bratoszewicach i 

Zelgoszczy.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa wyjaśnił, że przedłożony został radzie budżet 

oszczędnościowy z tego względu aby uniknąć zdejmowania z niego realizacji zadań w ciągu 

roku budżetowego bo do końca nie wiemy co z oświatą. Jeżeli pojawią się dodatkowe środki 

finansowe np. z nadwyżki budżetowej Burmistrz rozważy wprowadzenie takiego zadania. Są 

też perspektywy pozyskania środków finansowych w ciągu roku związane ze sprzedażą 

majątku. Transakcja będzie możliwa jak plan wejdzie w życie i zostaną zawarte akty 

sprzedaży. Burmistrz mówił o tym, że ustawa rządu o obronie terytorialnej też 

prawdopodobnie dotknie finansowo  samorządy . 

Radny Paweł Kasica pytał czy wystarczające będzie zabezpieczenie kwoty 50 tys. zł na 

wykonanie nowych opracowań planistycznych. Zdaniem radnego powinniśmy rozpocząć 

prace nad zmianami w studium dla terenu po lisach. 

Radny pytał na jakim etapie jest ten plan? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza odpowiedziała, że plan jest po wyłożeniu, 

wpłynęły do niego uwagi, Biuro rozpatruje czy je uwzględnić czy nie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej całość kosztów jest przewidziana jako zadanie wieloletnie. Na ten rok 

zabezpieczona kwota to 50 tys. zł. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał dlaczego nie jest uwzględniony w budżecie dochód 

czynszu dla ośrodka zdrowia w Dobrej? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza odpowiedziała, że jest to ujęte  w jednej pozycji 

jako czynsz za lokal w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał o wyjaśnienie następującej kwestii: 

jeżeli była zmiana w planie zagospodarowania z terenów rolnych na mieszkaniowe była 

naliczona renta planistyczna. Jeżeli jest kolejna zmiana na przemysł i usługi  też będzie 

naliczana renta planistyczna? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nie .Renta jest naliczana raz 

w ciągu pięciu lat jeżeli dotyczy tej samej funkcji terenu. 

Burmistrz mówił o tym, że w planach w ramach schetynówek jest budowa drogi w Tymiance 

do torów kolejowych – GLS i Bafesto. Wprowadzimy ją na początku roku. 
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Radny Paweł Kasica pytał czy mamy zmiany w planie pozwalające na wprowadzenie 

takiego zadania? Czy będzie to droga w parametrach pozwalających na obsługę pojazdów do 

8 t czy powyżej 10t? 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że być może częściowo dla transportu ciężkiego, ale 

głównie dla pracowników dojeżdżających do pracy w tych zakładach. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał Burmistrza, czy wspominając o wprowadzeniu w ciągu 

roku budżetowego w miarę pojawiających się środków finansowych nowych zadań 

przewidywane jest oświetlenie ulic? 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że będziemy rozważać taką możliwość  jak będziemy 

dzielić nadwyżkę budżetową. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał Burmistrza czy przewiduje budowę drogi Wola Błędowa 

( górki) oraz tzw. wiśniówki? 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że w pierwszej kolejności będą wybierane te drogi, 

które będą wpisywały się w program budowy dróg. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał jaka jest wysokość janosikowego na przyszły rok? 

Pani Barbara Walak odpowiedziała, że jest wyższe o 524 tys. zł i wynosi ok.2.520 tys. zł. 

Po dyskusji nad projektem budżetu Przewodniczący Komisji postawił wniosek o 

wydanie pozytywnej opinii do przedstawionego projektu budżetu: 

Głosowanie :6 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się 

Ad. pkt. 2  

Na posiedzeniu Komisja nie opiniowała projektów uchwał. 

Ad. pkt.3 
Członkowie Komisji dyskutowali nad lokalizacją oświetlenia świątecznego- bombki, 

ustawionej na placu przed domem kultury. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił o tym, że plac zabaw w Dobrej sąsiaduje z drzewami- 

pomnikami przyrody- których gałęzie zwieszają się nad plac i należy je przyciąć. Rady pytał 

jaka jest procedura w tej sprawie? 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że należy wystąpić z wnioskiem do Urzędu w tej 

sprawie. 

Radny Marek Gierat mówił, że w Anielinie na ul. Swędowskiej jest powybijane pobocze i 

zwrócił się z prośbą o uzupełnienie pobocza. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, żeby rozważyć możliwość uzupełniania  poboczy asfaltem 

co byłoby trwalsze. 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że nie można wykonywać poboczy w ten sposób bo 

to już utwardzenie pobocza. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że w dniu wczorajszym było bardzo ślisko na drodze 

Wola Błędowa – Tymianka. 

Radny Paweł Kasica pytał czy mamy informację, że możemy odkupić działkę koło 

motocrossu od Schella? 

Na jakim etapie są m.p.z.p. w Strykowie i Smolicach za Hotelem 500? 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że czekamy na wycenę. Nasza propozycja to 400 

tys. zł brutto została wstępnie zaakceptowana. 

M.p.z.p. na wschód od drogi Nr 14 jest po wyłożeniu do publicznego wglądu. 

Radny Łukasz Orłowski pytał na jakim etapie jest wykup działki przy oczyszczalni ścieków 

oraz wykup terenu za Urzędem od strony rzeki? 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że na etapie wstępnym. 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że parking za Urzędem zostanie poszerzony o 

istniejący teren zielony. 

Radny Paweł Kasica mówił o tym, że prasa doniosła, że będzie odstrzał bobrów. Radny 

pytał czy również na naszym terenie ? 



3 

 

Pan Andrzej Jankowski odpowiedział, że nie wie o takiej akcji. Po sprawdzeniu udzieli 

odpowiedzi. 

Ad.pkt.3 

Na posiedzeniu w dniu 8 grudnia Komisja Rolnictwa ustaliła następujący plan pracy na I 

półrocze 2016 r.: 

Styczeń: 

1. Informacja dot. studium uwarunkowań i kierunków rozwoju Gminy Stryków, 

odnośnie przeznaczenia terenów pod budownictwo mieszkaniowe  i przemysłowe. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Luty 

1. Informacja dot. utrzymania czystości, wykaszania poboczy dróg oraz ośnieżania,  

przez JRP w Strykowie na terenie Gminy Stryków w roku 2016. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Marzec 

1. Informacja Gminnej Spółki Wodnej  dot. inwestycji planowanych w roku 2017 na 

terenie Gminy Stryków . 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Kwiecień 

1. Wizytacja terenów po dawnej fermie lisów. 

2. Informacja dot. funkcjonowania oczyszczalni ścieków w Smolicach. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy różne. 

Maj 

1. Informacja dot. zmian w studium uwarunkowań i kierunków rozwoju Gminy i zmian 

w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Czerwiec 

1. Informacja dot. stanu zaawansowania realizacji inwestycji w zakresie ochrony 

środowiska i infrastruktury w 2017 r.  

2. Podsumowanie pracy komisji w I półroczu 2017 r. 

3. Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2017 r. 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Sprawy różne. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak 

Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Rady Miejskiej w Strykowie 

Karol Lenart 


